
Aanvullende vragen van Jeroen Boer dd 18 oktober 2011 

  
Nogmaals dank je wel voor het beantwoorden van mijn vragen. Zoals net aangegeven in het 

telefoongesprek heb ik nog wat aanvullende vragen: 
 

1. Er wordt voor dit jaar verwacht dat er 11000 uren worden gebruikt. Betalen wij aan Spaarnelanden 

dan ook maar voor 11000 uren of toch voor de originele 19000 uren?  

 

Antwoord: Op dit moment heeft de bevoorschotting plaatsgevonden tot het bedrag dat aan 

opdrachten is verstrekt (inclusief materiaalkosten). 
 

2. Hoeveel kost “een uur” bij Spaarnelanden en wat is het totale budget, dat voor deze 19000 uren 

staat? 

 

Antwoord:Voor de 19.000 uur staat een budget van € 932.000. Het gemiddelde uurtarief komt 

daarmee uit op € 49 (inclusief de kosten van auto’s). 
 

De kosten gespecificeerd naar functie  zijn: 

 

 Uurtarief 2011  

Schilder € 41,00  

Timmerman € 47,00  

Loodgieter € 47,00  

CV-monteur € 49,00  

Coördinator € 67,00  

   

Auto-uren € 12,00  
 

3. Een deel is materiaalkosten aan opdrachten die aan Spaarnelanden worden verstrekt? Er kan dus 

ook materiaal worden ingekocht? 

 

Antwoord: Als er wordt getimmerd of geschilderd dan is daar ook hout en verf voor nodig. 

Spaarnelanden koopt die in voor de werkzaamheden die de aannemerij voor de gemeente 

verricht en factureert deze kosten aan de gemeente. 
 

4. Betalen “de afnemers” zoals Vastgoed of Facilitaire Zaken een “vergoeding”aan de hoofdafdeling 

Wijkzaken voor de uren of kan elke afdeling bestellingen doen? Hoe werkt dit? 

 

Antwoord:Spaarnelanden factureert rechtstreeks aan de gemeentelijke afdeling die een 

opdracht aan de aannemerij heeft verstrekt. 
 

5. Waarom staat er de opmerking dat er een zestal vacatures zijn bij Spaarnelanden en dat deze niet 

vervuld worden? 

 

Antwoord: Op dit moment wordt op ambtelijk niveau gesproken met Spaarnelanden. Inzet van 

Haarlem is om het aantal uren van 19.000 tenminste met de vacatureruimte te verminderen. 

Dat zijn 6 formatieplaatsen x 1.350 productieve uren is 8.100 productieve uren. Over de 

verlaging van het aantal uren is nog geen definitieve afspraak met Spaarnelanden gemaakt. 
 
Alvast bedankt voor de beantwoording. Graag z.s.m. i.v.m. behandeling van de begroting. 
 

Jeroen Boer 



 

 

Eerder beantwoorde vragen van Jeroen Boer: 

  

Klopt het dat wij een verplicht aantal uren afnemen bij servicebedrijf Spaarnelanden (of 

onderhoudsbedrijf Spaarnelanden)? 
 

Antwoord: 

Bij de verzelfstandiging van het Servicebedrijf Haarlem naar Spaarnelanden is over het onderdeel 

Aannemerij afgesproken dat de gemeente jaarlijks voor 19.000 uur aan werk afneemt van dit 

onderdeel.  

 

Zo ja, hoeveel uur per jaar is dit? 

Antwoord: 

19.000 uur per jaar. 

 

Welke afdeling binnen de gemeente Haarlem is “eigenaar” van deze uren? 

Antwoord: 

De hoofdafdeling Wijkzaken fungeert als opdrachtgever van Spaarnelanden in zijn totaliteit. Voor het 

onderdeel aannemerij zijn belangrijke afnemers van de uren de afdeling Vastgoed van de 

hoofdafdeling Stadszaken en de afdeling Facilitaire Zaken van de hoofdafdeling Middelen & Services. 

 

Hebben we in 2010 al deze uren gebruikt? 

Antwoord: 

In 2010 zijn niet al deze uren gebruikt (zie melding in de 2
e
 bestuursrapportage 2010). 

  

Hoeveel uur (eventueel bij schatting) is er dit jaar (2011) nog beschikbaar? 

Antwoord: 

Op dit moment is door de afdeling Vastgoed voor € 961.000 aan opdrachten aan Spaarnelanden 

verstrekt. Een deel hiervan betreft materiaalkosten. Het aantal manuren die bij de aannemerij van 

Spaarnelanden zijn ondergebracht bedraagt momenteel circa 8.000 uur. 

 

Door Spaarnelanden is dit bevestigd. Zij verwachten dat ultimo 2011 11.000 uren zijn gebruikt. Op dit 

moment is sprake van een zestal vacatures bij Spaarnelanden. Deze vacatures representeren 8.100 

uur
1
. Deze worden niet vervuld.  

 

Met vriendelijke groet, 

  

Jeroen Boer 

schaduwraadslid VVD fractie Haarlem 

                                                 
1
 Een werknemer kent een arbeidsproductiviteit van 1.350 uur per jaar. 
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